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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over het 
bericht dat hypotheekverstrekkers nog altijd te hoge boeterente berekenen 
(ingezonden 28 juni 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Hypotheekverstrekkers berekenen nog altijd 
te hoge boeterente»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat uit onderzoek van de Autoriteit Financiële Markten 
(AFM) blijkt dat bij negen van de vijftien onderzochte hypotheekverstrekkers 
nog altijd te hoge boeterente in rekening wordt gebracht? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de hypotheekverstrekkers sinds het invoeren van de 
strengere Europese regels in 2016 genoeg tijd hebben gehad om hun 
methoden aan te passen? 

Vraag 4
Hoe verklaart u dat er nog steeds zoveel fouten worden gemaakt? 

Vraag 5
Wat kunnen mensen doen die sinds 2016 geconfronteerd zijn met te hoge 
boeterentes? 

Vraag 6
Op welke wijze kan worden afgedwongen dat hypotheekverstrekkers zich 
eindelijk ten minste aan de regels gaan houden? 

Vraag 7
Denkt u dat hypotheekverstrekkers ooit in het belang van de klant zullen gaan 
denken? 

1 https://nos.nl/artikel/2238535-hypotheekverstrekkers-berekenen-nog-altijd-te-hoge-
boeterente.html
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Vraag 8
Op welke manier kan worden bevorderd dat de beroepseer en het respect 
voor klanten versterkt worden? 

Vraag 9
Wanneer gaat de AFM over tot het opleggen van boetes aan hardleerse 
hypotheekverstrekkers en waarom is dit tot op heden niet gebeurd?
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